
Zápisnica z 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko zo dňa 4.5.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

Bod programu č. 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Rokovanie 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko (ďalej len „OZ“) v súlade s § 13 

ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov o 17:30 

otvorila starostka obce Ovčiarsko Darina Ninisová. Privítala občanov, poslancov OZ a Ing. Kružela. 

Zároveň konštatovala, že OZ je uznášania schopné, pritomní sú piati poslanci. Mgr. Adriana 

Hirjaková a Ľuboš Hoferica sa ospravedlnili. Rokovanie OZ viedla starostka obce. 

 

Bod programu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Po otvorení zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka určila za zapisovateľa poslanca Ervína 

Schmiegera a za overovateľov poslanca Juraja Čillíka a poslanca Jozefa Haska. 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie určenie zapisovateľa 

pána Ervína Schmiegera a overovateľov zápisnice pána Juraja Čillíka a pána Jozefa Haska. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie návrhu uznesenia. 

 

Bod programu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 

Za členov návrhovej komisie starostka navrhla poslankyňu Moniku Habáňovú a poslanca Ľuboša 

Tótha. 



Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko volí do Návrhovej komisie poslankyňu 

Moniku Habáňovú a poslanca Ľuboša Tótha. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie návrhu uznesenia. 

 

Bod programu č. 4 – Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka navrhla zmenu poradia bodov programu zasadnutia, pre zohľadnenie prítomnosti Ing. 

Kružela na zasadnutí obecného zastupiteľstva navrhla presun bodu č. 6 „Informácia o predložených 

prieskumoch a rozboroch ÚPN-O Ovčiarsko spracovateľom (I. etapa), informácia o koncepcii 

ÚPN-O Ovčiarsko“ na bod č. 5 a presunúť bod č. 5 „Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva 

č. 12-34/2016“ na bod č. 6.  

Následne starostka vyzvala poslancov na predloženie návrhov poslancov do úpravu programu 

rokovania. Poslanec Ľuboš Tóth navrhol doplnenie bodu rokovania „Zásady hospodárenia 

s finančnými prostriedkami Obce Ovčiarsko“.  

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie návrhu bodu programu rokovania OZ „Zásady hospodárenia 

s finančnými prostriedkami Obce Ovčiarsko“. Následne dala hlasovať o návrhu programu 

rokovania OZ ako celku: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 



3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Informácia o predložených prieskumoch a rozboroch ÚPN-O Ovčiarsko spracovateľom (I. 

etapa), informácia o koncepcii ÚPN-O Ovčiarsko 

6. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 12-34/2016 

7. Projektová dokumentácia skutočného vyhotovenia elektrickej inštalácie KD Ovčiarsko 

8. Kultúrne podujatie - Deň matiek, Obecné hody, MDD 

9. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Ovčiarsko 

10. Rozpočtové opatrenie č. 6/2016 

11. Rôzne 

12. Interpelácie poslancov OZ 

13. Diskusia 

14. Záver 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie návrhu programu rokovania OZ. 

 

Bod programu č. 5 – Informácia o predložených prieskumoch a rozboroch ÚPN-O Ovčiarsko 

spracovateľom (I. etapa), informácia o koncepcii ÚPN-O Ovčiarsko 

Informáciu o predložených prieskumoch a rozboroch ÚPN-O Ovčiarsko predniesol Ing. Kružel, ktorý 

zároveň upozornil na skutočnosť, že ide o informáciu informatívnu, ktorá ešte pre žiadnu zo 

zúčastnených strán nie je záväzná a predstavuje východisko pre návrh nového územného plánu obce 

Ovčiarsko. Upozornil, že pri návrhu zaradenia územia v oblasti nad tunelom na účely bytovej výstavby 

môže vzniknúť problém pri schvaľovaní tohto návrhu ďalšími úradmi, keďže toto územie je izolované 

od ostatného zastavaného územia obce Ovčiarsko. 

Po predložení tejto informácie je možné začať formulovanie finálneho návrhu nového územného 

plánu, čo je proces s odhadovanou dobou trvania tri až štyri mesiace. Nasledovala diskusia všetkých 

prítomných, vrátane občanov k predloženej informácii, po ktorej starostka predniesla dôvodovú 

správu a návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Ovčiarsku berie na vedomie informáciu 

o predložených prieskumoch a rozboroch ÚPN-O Ovčiarsko spracovateľom I. etapa a o koncepcii ÚPN 

– O Ovčiarsko. 

Hlasovanie: 



Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie návrhu uznesenia k tomuto bodu programu. 

 

Bod programu č. 6 – Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 12–34/2016 

V úvode tohto bodu rokovania starostka poskytla súhrnnú informáciu o počte a charaktere uznesení 

OZ a následne sa venovala najmä nasledujúcim uzneseniam OZ: 

K uzneseniu č. 30/2016 o súhlase starostky s výstavbou viacúčelovej budovy a poverením starostky 

na zistenie možností získania peňažných dotácií a naturálnych plnení na tento účel od fyzických 

a právnických osôb sa starostka vyjadrila, že ku dňu konania zasadnutia OZ nemá informácie 

o žiadnych zverejnených výzvach, z ktorých by bolo možné čerpať prostriedky na tento účel. 

Zároveň informovala o konaní pracovného stretnutia s projektantom stavby, kde projektant Ing. 

Kopták poskytol informáciu, že výmery a ceny materiálu potrebného na hrubú stavbu sú orientačné 

a celková suma potrebná na materiál spolu s DPH je 29.470,36 €. Zároveň upozornila, že štatutárny 

orgán obce sa nesmie zaväzovať v bežnom rozpočtovom roku na také úhrady, ktoré nemá 

zabezpečené v bežnom rozpočtovom roku a ktoré zaťažujú nasledujúce roku z dôvodu nedostatku 

finančných prostriedkov. Obstarávanie v takomto rozsahu bude potrebné vykonávať cez elektronické 

trhovisko.  

K uzneseniu 31/2016 - Vysporiadanie LK Star starostka prezentovala pozastavenie výkonu uznesenia 

z dôvodu domienky o rozpore s platnou legislatívou a prijaté uznesenie č. 21/2016 postúpila na 

preskúmanie na okresnú prokuratúru. 

K uzneseniu č. 32/2016 – OZ prijalo VZN č. 4/2015 Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami. 

Výkon tohto uznesenia starostka pozastavila z toho dôvodu, že zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami sa prijímajú ako interný právny akt. Na zasadnutí OZ 30.3.2016 bolo prijaté uznesenie, 

ktorým bol opätovne predložený návrh VZN – Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami na 

zverejnenie, pričom návrh tohto VZN nebol predložený, ale poslanci Tóth, Hasko a Schmieger sa 

odvolali na e-mail, ktorým bol tento návrh VZN predložený v minulosti. 

K uzneseniu č. 33/2016, ktorým OZ žiada starostku obce Ovčiarsko o predloženie dokumentácie 

k žiadostiam o vydanie rozhodnutia k drobným stavbám od 1. 1. 2015 do 30. 3. 2016 Stavebnej 

komisii a poveruje Stavebnú komisiu obce Ovčiarsko na uskutočnenie previerky stavebných 

povolení a skutkového stavu k drobným stavbám v rozsahu kompetencií konania obecného 

úradu starostka uviedla, že pozastavila výkon tohto uznesenia. Zároveň uviedla, že predseda 

stavebnej komisie poslanec Ervín Schmieger zvolal na deň 6. 4. 2016 stretnutie stavebnej komisie 



napriek tomu, že prijaté uznesenia OZ ešte neboli predložené starostke na podpis, pričom prizval 

aj ostatných poslancov. Na tomto stretnutí bol starostkou usmernený, že ak zasadá stavebná 

komisia, zvoláva sa v zložení Schmieger, Hasko, Čillík a Ballay. Zároveň uviedla že na zasadnutie 

sa dostavili poslanci Schmieger, Čillík a Hasko, na konci zasadnutia sa dostavil poslanec Tóth, 

ktorý členom stavebnej komisie nie je. Stavebná komisia bola usmernená starostkou obce, že 

táto agenda je preneseným výkonom štátnej správy a preto nie je možné predložiť požadovanú 

dokumentáciu. Podľa informácie starostky môže stavebná komisia iba nahliadať do územno-

plánovacej dokumentácie obce schválenej obecným zastupiteľstvom, ktorý starostka stavebnej 

komisii poskytla. K tomuto bodu poslanec Ervín Schmieger v neskoršej diskusii uviedol, že 

nechceli žiadne dokumenty, ktorými by niekomu chceli ublížiť, žiadali najmä o informácie 

a povolenie k výkopu, ktorý realizoval p. Bárdy pri dome starostky začiatkom novembra, keďže 

starostka na otázku poslanca Schmiegera na zasadnutí OZ dňa 20. 11.2015 odpovedala, že ona si 

žiadny výkop nevšimla. Na zasadnutí OZ o dva mesiace neskôr dňa 22. 1. 2016 na otázku 

k rozkopovému povoleniu odpovedala, že sa snaží skontaktovať s p. Bárdym a doručiť mu 

výkopové povolenie, čo však nie je ľahké. Poslanec Ervín Schmieger opakovane poukázal najmä 

na skutočnosť, že starostka koná svojvoľne a nezabezpečila ani riadnu údržbu výkopu počas 

trvania platnosti výkopového povolenia. Nakoniec poznamenal, že stretnutie stavebnej komisie 

bolo zbytočné, pretože starostka, ako obyčajne, len hľadala dôvody, prečo informácie 

neposkytnúť a žiadne informácie neposkytla. 

K uzneseniu č. 34/2016 starostka len skonštatovala skutočnosti uvedené v zápisnici z 3. zasadnutia 

OZ. 

K uzneseniu č.19/2016 starostka uviedla, že prejednanie nájomného vzťahu s pánom Singerom 

nebolo možné, pretože v KD Ovčiarsko bola vykonaná revízia elektrickej inštalácie, ktorá sa 

v minulosti nevykonávala a elektroinštalácia bola zrealizovaná bez projektovej dokumentácie. 

Starostka považuje za nevyhnutné zrekonštruovať elektroinštaláciu aj kuchynku. 

Po prednesení informácií starostka predniesla návrh uznesenia: „Obecné zastupiteľstvo obce 

Ovčiarsko berie na vedomie kontrolu uznesení OZ č. 12-34/2016“ a požiadala o hlasovanie. 

Po tomto návrhu uznesenia sa poslanec Ľuboš Tóth spýtal, či poslanci nemajú právo sa vyjadriť 

k tomu, čo starostka predniesla. Starostka odpovedala, že to je kontrola uznesení. Poslanec Ľuboš 

Tóth sa spýtal, či nemá právo sa zúčastniť zasadnutia stavebnej komisie, načo starostka odpovedala, 

že keď je zvolaná komisia, tak zasadá komisia. V následnej diskusii poslanci poukázali na skutočnosť, 

že podľa ich názoru sa zasadnutia komisií môže zúčastniť ktokoľvek, kto je na zasadnutie prizvaný 

vrátane občanov, ktorí prejavia záujem, čo starostka neustále rozporovala. 

Poslanec Ervín Schmieger sa vyjadril, že podľa jeho názoru neboli uznesenia splnené a nejde 

o kontrolu plnenia uznesení. Poslanec Ľuboš Tóth poukázal na to, že v informáciách prezentovaných 

starostkou chýbajú závery. 

Poslanec Ervín Schmieger k prejednaniu nájomného vzťahu s pánom Singerom uviedol, že pán Singer 

sa zúčastňoval zasadnutí obecného zastupiteľstva a prezentoval podnikateľský zámer vrátane 

rekonštrukcie sály KD na vlastné náklady už počas jesene 2015, čo poslanec Ľuboš Tóth doplnil, že to 

bola starostka, ktorá ho poslala preč. Starostka sa bránila, že pána Singera neposlala preč, že sám 



odišiel, čo poslanec Ervín Schmieger doplnil, že pán Singer sa jasne vyjadril prečo odišiel. Po 

poukázaní na poslancov skutočnosť, že pán Singer sám ponúkol rekonštrukciu sály KD vrátane 

zmluvného záväzku, že ak jeho podnikateľský zámer nevyjde, nebude si od obce uplatňovať nároky 

na náhradu zmarenej investície, starostka odpovedala: „toto som ja nepočula“. Na túto odpoveď 

starostky poslanec Ľuboš Tóth reagoval: „tak, to ste jediná“. 

Poslanec Ervín Schmieger poukázal na skutočnosť, že OZ požiadalo aj o získanie ponúk na 

rekonštrukciu fasády škôlky, ktorá nebola zrealizovaná aj napriek skutočnosti, že OZ na rekonštrukciu 

schválilo prostriedky. Zároveň poukázal na skutočnosť, že ešte sa nezačala realizácia prác na dome 

cirkevných obradov, keďže už je málo času, ale snáď sa to do 1. júna stihne.  

Po emotívnej diskusii starostka opakovane predniesla návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce 

Ovčiarsko berie na vedomie kontrolu uznesení OZ č. 12-34/2016. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 0 poslancov 

Hlasovali proti (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín Schmieger, Ľuboš 

Tóth 

Zdržali sa (menovite):  1 poslankyňa – Monika Habáňová 

Starostka konštatovala, že návrh uznesenia k tomuto bodu programu nebol prijatý. 

 

Bod programu č. 7 – Projektová dokumentácia skutočného vyhotovenia elektrickej inštalácie 

KD Ovčiarsko 

V tomto bode programu starostka uviedla, že jedným z nedostatkov revízie elektrickej inštalácie je 

neexistencia projektovej dokumentácie k elektrickej inštalácii v KD, pričom požiadala o schválenie 

zámeru vypracovať projektovú dokumentáciu súčasného stavu elektrickej inštalácie v KD. 

Poslanec Ervín Schmieger poukázal na skutočnosť, že projektovú dokumentáciu je potrebné dodať 

nie k skutkovému stavu a k zámeru na rekonštrukciu elektrickej inštalácie tak, aby boli zistené 

nedostatky odstránené. Nesúhlasí s tým, aby sa robila projektová dokumentácia k existujúcej 

elektrickej inštalácii, ktorá bola revíznou správou vyhodnotená ako nevyhovujúca. 

Po následnej diskusii starostka predniesla návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko 

schvaľuje zámer vyhotoviť projektovú dokumentáciu skutočného vyhotovenia elektrickej inštalácie 

budovy KD Ovčiarsko. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 



Hlasovali za (menovite): 1 poslankyňa – Monika Habáňová 

Hlasovali proti (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín Schmieger, Ľuboš 

Tóth 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala, že návrh uznesenia k tomuto bodu programu nebol prijatý. 

 

Bod programu č. 8 – Kultúrne podujatie - Deň matiek, Obecné hody, MDD 

Starostka informovala o konaní obecných hodov spolu s MDD v termíne 3. 6. 2016 a 4. 6. 2016 

a o presunutí dňa matiek na 22. 5. 2016 spolu s vystúpením detí. 

Poslankyňa Monika Habáňová sa spýtala, či by nebolo možné deň matiek zorganizovať v sobotu 21. 5. 

2016, načo starostka odpovedala, že na sobotu nebol voľný termín u hudobníkov. 

Starostka predniesla návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie 

uskutočnenie kultúrneho podujatia Deň matiek dňa 22. 5. 2016 o 15:00 hod a uskutočnenie 

kultúrnych podujatí MDD dňa 3. 6. 2016 so začiatkom o 17:00 hod a obecné hody dňa 4. 6. 2016 

o 15:00. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie návrhu uznesenia k tomuto bodu programu. 

 

Bod programu č. 9 – Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Ovčiarsko 

Starostka vyzvala poslanca Ľuboša Tótha na prednesenie návrhu uznesenia k tomuto bodu. Poslanec 

Ľuboš Tóth po informácii starostky, že návrh VZN bol zverejnený a je možné predniesť návrh na 

schválenie VZN obecným zastupiteľstvom predniesol nasledujúci návrh uznesenia: Obecné 

zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje návrh VZN – Zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami. 

Hlasovanie: 



Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie návrhu uznesenia k tomuto bodu programu. 

 

Bod programu č. 10 – Rozpočtové opatrenie č. 6/2016 

Starostka predniesla návrh rozpočtového opatrenia a otvorila diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Jozef Hasko sa pýtal na presun 2.400 € – ekonómka obce Ing. Ivana Knappová odpovedala, 

že ide o rozdelenie 2.800 € na 2.400 € na OFK a 300 € + 100 € na kosenie. K tomuto Jozef Hasko 

uviedol, že už v predchádzajúcom roku bolo 2.500 € na samotnú prevádzku OFK, takže nesúhlasí so 

znížením tejto položky na 2.800 €, čo bol aj návrh pri príprave pôvodného rozpočtu obce, bez 

nákladov na kosenie. 

Poslanec Jozef Hasko po diskusii k tejto položke rozpočtového opatrenia predniesol pozmeňujúci 

návrh na úpravu presunu finančných prostriedkov – úprava sumy na presun – navýšenie na 2.800 € 

na 637 002 – Športové podujatia, FK 0810 – Rekreačné a športové služby, v súvislosti s tým zrušenie 

presunu 300 € a 100 € na 637 027 na kosenie, aby bola v plnom rozsahu zachovaná výška dotácie pre 

OFK v sume 2.800 €. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

Poslanec Jozef Hasko sa pýtal na archivačnú skriňu, ktorú vybrala starostka. Starostka sa pýtala, prečo 

je to potrebné vidieť a snáď ju teraz nebude ukazovať. Poslanec Jozef Hasko predniesol pozmeňujúci 

návrh na vylúčenie výdavkov na skriňu 350 € a schválenie až po poskytnutí informácií o nakupovanej 

skrini. 



Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

Poslanec Jozef Hasko si vyžiadal prehľad dokumentácie k prieskumu trhu k požiadavke starostky na 

zvýšenie výdavkov o 300 € na Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja. Po diskusii a po tvrdení 

starostky, že takéto informácie neboli nikdy predtým žiadané, poskytla starostka ponuky s dátumom 

5. 12. 2013, 15. 6. 2015 a jedinú aktuálnu ponuku s dátumom 2. 5. 2016. K tomuto bodu 

rozpočtového opatrenia po diskusii nebol prednesený pozmeňujúci návrh. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth vzhľadom na skutočnosť, že v rozpočte obce je na daný účel zatiaľ dostatočná 

suma, predniesol pozmeňujúci návrh – vylúčenie návrhu na zvýšenie finančných prostriedkov v sume 

80 € - Komunitný plán sociálnych služieb obce. Navrhol z dôvodu prehľadnosti predchádzať 

schvaľovaniu malých súm na každom zasadnutí OZ a dopĺňať rastúce výdavky súhrnne vo vyšších 

súhrnných sumách. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín Schmieger, Ľuboš 

Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  1 poslankyňa – Monika Habáňová 

 

Poslanec Jozef Hasko sa pýtal, na aký účel je potrebné zvýšenie výdavkov na právne služby vo výške 

200 €. Starostka odpovedala, že doteraz sa robili zmluvy rôzne a jednoducho je situácia, kedy tá 

náročnosť na všetko je veľká a starostka potrebuje niektoré zmluvy prehodnotiť s právnikom. Na 

otázku, aké zmluvy obec pripravuje starostka neodpovedala. Následne emotívne povedala, že 

nemôže podpísať zmluvu, pokiaľ nemá financie, je ponaučená. Poukázala na skutočnosť, že právnu 

pomoc môže potrebovať napríklad na stavbu budovy pri ihrisku, poslanec Ervín Schmieger navrhol, že 

právnika privedie a uhradí on, na čo starostka nereagovala. Následne sa poslanec Ervína Schmieger 



vyjadril, že ak má obec platiť právnika na ochranu starostky proti podaniu poslancov na okresnú 

prokuratúru, tak s tým nesúhlasí. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín Schmieger, Ľuboš 

Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 1 poslankyňa – Monika Habáňová 

Zdržali sa (menovite): 0 poslancov 

 

K návrhu na zvýšenie výdavkov na spoločný stavebný úrad vo výške 140 € po informácii od ekonómky 

obce Ivany Knappovej o spätnej platnosti zvýšenia výdavkov aj na obdobie 1. Štvrťroka 2016 

predniesol poslanec Ľuboš Tóth pozmeňujúci návrh, zvýšenie na 190 € na účel pokrytia zvýšených 

potrieb celého roka 2016. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K návrhu na zvýšenie výdavkov na vonkajšie lavičky na cintorín vo výške 160 € a po uvedení 

informácie, že ide o sumu bez DPH, poslanec Ervín Schmieger predniesol pozmeňujúci návrh na 

zvýšenie tejto položky na sumu 200 €, aby bola pokrytá potreba celej sumy vrátane DPH. Poslanec 

Ervín Schmieger požiadal starostku, aby bol informovaný, keď sa budú odstraňovať terajšie lavičky 

z cintorína, pretože ich chce dať opraviť a následne v spolupráci s obecným úradom nájsť vhodné 

miesto na ich opätovné umiestnenie a využitie v prospech občanov obce. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 



Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K návrhu na zvýšenie výdavkov o 50 € na kvety na obecné hody nebol prednesený pozmeňujúci 

návrh. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth požiadal o informáciu, prečo sa požaduje zvýšenie prostriedkov na kultúrne 

podujatia vo výške 500 €, 210 €, a 70 €. Starostka vysvetlila, že žiada o zvýšenie prostriedkov na 

uhradenie programu, vyplatenie dohôd o vykonaní práce a ďalšie aktivity. Poslanci poukázali na 

skutočnosť, že náklady na hody sa vždy uhrádzali z tržieb získaných z predaja tovarov a starostka sa 

predsa vyjadrila, že nemá problém, získať si spoluprácu ľudí na organizácii hodov. Poslanec Ervín 

Schmieger uviedol, že je plne k dispozícii a bude pomáhať pri organizácii MDD, čo starostka povie, to 

sa urobí, ale po predchádzajúcom konaní starostky nie je ochotný pracovať na hodoch, pričom si 

starostka pre iných ľudí pýta peniaze z obecného rozpočtu. Po emotívnej diskusii, počas ktorej sa 

starostka niekoľko krát vyjadrila, že hody zruší, poslanec Ľuboš Tóth predniesol pozmeňujúci návrh 

vylúčiť tieto sumy z rozpočtového opatrenia. Následne predniesol doplňujúci návrh do rozpočtového 

opatrenia číslo 6., zníženie sumy na Kultúrne podujatia Funkčná klasifikácia 08.2.0, ekonomická 

klasifikácia 637002, zdroj 41 zo sumy 2.300 € o 1.100 € na sumu 1.200 €, pričom na organizovanie 

kultúrnych podujatí Deň matiek, MDD a Obecné hody zostáva suma nevyčerpaných prostriedkov vo 

výške 1.009,50 €. Doplnenie rozpočtu do pôvodnej sumy 2.300 € na ďalšie kultúrne podujatia bude 

predmetom ďalšieho rozpočtového opatrenia. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K návrhu zvýšenia výdavkov 700 € - poslanec Jozef Hasko upozornil, že nikto z poslancov doteraz 

nesúhlasil s prípravou dokumentácie, ktorú starostka zazmluvnila. Hlavná kontrolórka k tomuto bodu 

predniesla stanovisko, v ktorom konštatovala porušenie rozpočtových pravidiel. Počas diskusie, ktorá 

nasledovala, poslanec Ervín Schmieger uviedol, že už aj v minulosti bola na zasadnutiach OZ 

poslancami starostka upozorňovaná, že OZ súhlasilo v novembri 2015 výhradne s účasťou obce na 

získaní grantu k rekonštrukcii a rozšíreniu verejného osvetlenia spolu s kamerovým systémom a toto 

uznesenie bolo prijaté s jasne uvedeným zámerom, ktorý bol vtedy poslancami výslovne uvedený, len 

za účelom získavať informácie, ktoré budú následne starostkou prezentované OZ spolu s návrhmi na 



účasť obce na získavaní jednotlivých grantov a OZ bude schvaľovať účasť na každom získavaní grantu 

spolu s výdavkami potrebnými na tento účel samostatne, pričom Hlavná kontrolórka bola pri týchto 

diskusiách prítomná a pozná stanoviská poslancov. Po následnej diskusii poslanec Ervín Schmieger 

predniesol pozmeňujúci návrh na vylúčenie sumy 700 € z rozpočtového opatrenia č. 6/2016.  

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

Po hlasovaní k poslednému bodu návrhu rozpočtového opatrenia č. 6 predniesla starostka návrh na 

doplnenie – zvýšenie výdavkov o 500 € na verejné obstarávanie. Po otázke poslanca Ľuboša Tótha, 

v súvislosti s čím žiada o zvýšenie výdavkov na verejné obstarávanie starostka odpovedala, že 

v súvislosti s viacúčelovou bodovou. Nasledovala diskusia, na konci ktorej sa poslanec Ervín 

Schmieger spýtal na čo je táto suma potrebná, starostka na otázku neodpovedala a dala hlasovať o jej 

návrhu. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 0 poslancov 

Hlasovali proti (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

Po posúdení a diskusii k bodom v návrhu rozpočtového opatrenia č. 6 poslanec Ľuboš Tóth požiadal 

o informácie k čerpaniu finančného rozpočtu 2016 s vysvetlením, že doposiaľ nebol tento dokument 

k dispozícii a bolo by vhodné nielen navyšovať príjmy na krytie požiadaviek na vyššie výdavky, ale 

aktualizovať aj možnosti úspor v obecnom rozpočte. Po diskusii navrhol poslanec Ľuboš Tóth 

pozmeňujúci návrh na doplnenie rozpočtového opatrenia č. 6 o nasledujúce body: 

- zníženie položky F.K. 01.1.1, E.K. 637027, zdroj 41 – zníženie zo sumy 420 € o 200 € na 220 €, 

- zníženie – F.K. 08.2.0, E.K. 633004 zníženie zo sumy 1.000 € o 1.000 € na 0 €, 

- zníženie – F.K. 09.1.1.1, E.K. 637027 zníženie zo sumy 150 € o 150 € na 0 €, 



Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

Po diskusii k rozpočtovému opatreniu a po vyjadrení starostky, že s výstavbou sa nedostaneme 

nikam, predniesol poslanec Jozef Hasko pozmeňujúci návrh na doplnenie rozpočtového opatrenia č. 6 

o zníženie položky F.K. 08.1.0, E.K. 717001, zdroj 46 Realizácia nových stavieb OFK zo sumy 10.300 € 

o 5.300 €, na 5.000 €, pričom suma 5.300 €  sa vracia do rezervného fondu. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

Diskusia o rozpočtovom opatrení č. 6 pokračovala položkou F.K. 09.1.1.1, E.K. 717002, zdroj 46 

Rekonštrukcia a modernizácia MŠ. Po otázke poslanca Ľuboša Tótha, či sa už nejako v tejto veci 

pokročilo, alebo či sa k tomu vôbec chce nejako ísť, poslanec Ervín Schmieger povedal, že to je otázka 

na pani starostku. Pani starostka odpovedala, že sa v tom nepokročilo a ani sa pokračovať nebude, 

pretože pani starostka uprednostňuje kultúrny dom. Po diskusii nebol k tejto položke vznesený 

žiadny doplňujúci návrh. 

 

Vzhľadom na zníženie výdavkov obce následne poslanec Ľuboš Tóth predniesol pozmeňujúci návrh 

na vylúčenie zvýšenia bežného príjmu – Výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve 

v sume 3.000 €. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 



Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

Po ukončení diskusie k rozpočtovému opatreniu č. 6 predniesla starostka návrh uznesenia: Obecné 

zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje v súlade s § 11 odst. 4 písm. b zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a na základe § 14 odst. 2 písm. a zákona č. 

583/2004 Zb. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy rozpočtové opatrenie č. 6/2016 

s pozmeňujúcimi návrhmi.  

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala schválenie rozpočtového opatrenia č. 6 v znení pozmeňujúcich a doplňujúcich 

návrhov. 

Následne ekonómka obce Ivana Knappová oboznámila OZ s rozpočtovým opatrením č. 5 vo vzťahu 

k účelovo určeným prostriedkom. Po prednesení informácie o rozpočtovom opatrení č. 5 predniesla 

návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informáciu o rozpočtovom 

opatrení č. 5/2016. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

  



Bod programu č. 11 – Rôzne 

K tomuto bodu nemala starostka pripravenú žiadnu náplň. 

 

Bod programu č. 12 – Interpelácie poslancov OZ 

Poslanec Ervín Schmieger požiadal o informácie k výkopu, ktorý realizoval p. Bárdy. Starostka na túto 

výzvu odpovedala, že sa bude konať štátny dozor, na žiadosť poslanca Ervína Schmiegera 

o poskytnutie informácie o termíne konania, aby sa mohol zúčastniť odpovedala, že tieto informácie 

nemá k dispozícii. 

Poslanec Ervín Schmieger požiadal o informáciu k závozu na Kiahnine, starostka informovala, že je na 

obecnej tabuli zverejnená verejná vyhláška a je potrebné počkať na právoplatnosť tohto rozhodnutia. 

Poslanec Ervín Schmieger žiadal o informáciu, kedy sa konečne na družstve uvoľní cesta ki Kiahnine, 

ktorá bola zahradená s jej súhlasom. Starostka odpovedala, že pri začiatku zavážania Kiahniny. 

Starostka zároveň uviedla, že je možné podať podnet na životné prostredie. 

Poslanec Ervín Schmieger poďakoval účastníkom brigády na Bukovine aj na vstupe do obce pri 

obecnom ihrisku a poukázal na skutočnosť, že brigáda a čistenie pozemkov na Bukovine sa nekonala 

na pozemku obce Ovčiarsko, konala sa na pozemku v katastrálnom území obce Dolný Hričov. 

Starostka sa vyjadrila, že podľa jej názoru sa brigáda konala na pozemku Ovčiarska. Vyjadrila sa, že 

keby nebola jej brigáda na Bukovine nabúraná inou aktivitou tak by bolo všetko v poriadku. 

Poslanec Jozef Hasko poukázal na skutočnosť, že starostka sa vyjadrila, že fasáda MŠ sa 

rekonštruovať nebude. Na základe informácie p. starostky, ktorá uprednostňuje rekonštrukcii KD, 

pričom uviedla, že v škôlke prebehla rekonštrukcia priestorov, nie sú tam havarijné stavy, 

návštevnosť škôlky je pomerne nízka, takže v tomto roku sa rekonštrukcia škôlky realizovať nebude 

poslanci navrhli ďalšiu úpravu rozpočtu obce Ovčiarsko rozpočtovým opatrením č. 7/2016 a navrhli 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7/2016 – Vylúčenie sumy 8.700 € určenej na 

rekonštrukciu a modernizáciu MŠ, F.K. 09.1.1.1, E.K. 717002 a vrátenie prostriedkov do rezervného 

fondu.  

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala schválenie rozpočtového opatrenia č. 7 v znení navrhnutom poslancami OZ. 

  



Poslanec Ervín Schmieger poukázal na skutočnosť, že si nepraje, aby sa kosenie vykonávalo súčasným 

spôsobom, pričom upozornil, že vykonávateľ týchto prác používa obecnú kosačku pod vplyvom 

alkoholu. Starostka sa vyjadrila, že doteraz nevidela, že by sa kosačka používala pod vplyvom 

alkoholu. Ervín Schmieger ju upozornil, že je úloha starostky aby dohliadala na používanie majetku 

obce. Starostka sa vyjadrila, že kosačka bola v roku 2012 v oveľa horšom stave ako je teraz. Jozef 

Hasko upozornil, že oni kosačku po použití vždy vrátili v dobrom stave. Navrhol, aby kosenie 

vykonával člen OFK Matej Vršanský. 

Ekonómka obce Ivana Knappová predniesla v reakcii na žiadosť poslancov informáciu o potrebe 

prostriedkov na úhradu miezd pre OÚ na rok 2016 a porovnanie skutočných potrieb so sumou 

prostriedkov schválených na tento účel v platnom rozpočte obce Ovčiarsko na rok 2016. OZ 

informovala, že z týchto prostriedkov sú hradené mzdy a s nimi súvisiace ďalšie náklady starostky 

obce, úradníčiek, hlavnej kontrolórky a hlavného kuriča obce. Celková potreba prostriedkov pre rok 

2016 predstavuje sumu 35.148 €, pričom v rozpočte je na tento účel vyhradených celkom 36.300 €. 

Poslanec Ľuboš Tóth sa pýtal, či rozdiel približne 1.000 € súvisí so sumou 1.000 € OÚ Odmeny, F.K. 

01.1.1, E.K. 614, ktorý už bol predmetom diskusie pri prehodnocovaní čerpania rozpočtu obce počas 

prerokovávania rozpočtového opatrenia č. 6/2016. Ekonómka obce Ivana Knappová potvrdila 

správnosť tejto informácie. 

Po ukončení diskusia k bodu č. 11 – Interpelácie poslancov OZ starostka predniesla návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie interpelácie poslancov OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali za (menovite): 5 poslancov – Monika Habáňová, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ervín 

Schmieger, Ľuboš Tóth 

Hlasovali proti (menovite): 0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

Starostka konštatovala prijatie uznesenia. 

 

 

Bod programu č. 13 – Diskusia 

Pani Ballayová v rámci diskusie predniesla informáciu o zosuvoch pozemkov, ktoré robia starosti 

obyvateľom obce po výstavbe ihriska. Poukázala na skutočnosť, že sa posunuli záhrady priľahlých 

pozemkov a ich oplotenia, čím vzniká obyvateľom problém s údržbou správnosti zamerania a 

ohradenia pozemkov. Zároveň poukázala na skutočnosť, že prístup na obecné ihrisko vedie cez ich 

pozemky a ľudia teda chodia cez ich pozemok, pričom nedostávajú žiadnu úhradu za používanie. 

Poslanec Ervín Schmieger v reakcii na tieto skutočnosti ponúkol pomoc pri premiestnení stĺpov 

oplotenia pozemku za podmienky, že majiteľ pozemku umožní vstup a odstránenie týchto stĺpov 



spolu s úpravou pozemku. Zároveň vyjadril presvedčenie, že sa k týmto prácam určite pridajú aj ďalší 

poslanci, či športovci. 

Poslanec Jozef Hasko sa spýtal, či teda starostka pristúpi k výmene zamestnanca obsluhujúceho 

obecnú kosačku. Starostka odpovedala, že ide o jej právomoc. 

P. Matej Vršanský sa pýtal, či budú odstránené značky pri ihrisku, starostka odpovedala, že kým je 

platné stavebné povolenie, značky nemôžu byť odstránené. 

P. Matej Vršanský sa pýtal, či je možné z prostriedkov obce zakúpiť nové lopty. Jozef Hasko 

odpovedal, že presunom prostriedkov, ktorá sa vykonala rozpočtovým opatrením č. 6/2016 sú tieto 

prostriedky k dispozícii. 

P. Matej Vršanský sa vyjadril, že bol svedkom toho, ako pán zamestnanec obce používal obecnú 

kosačku pod vplyvom alkoholu. Starostka sa opätovne vyjadrila, že nemá dôvod meniť pracovnú silu, 

vplyv alkoholu v pracovnej dobe doposiaľ nezistila. 

P. Matej Vršanský sa spýtal, či teda starostka ešte stále má záujem o tričká. Starostka informovala, že 

vzhľadom na nedostatok finančných prostriedkov pravdepodobne zruší hody. Poslanci odpovedali, že 

prostriedkov na hody je k dispozícii viac, ako po minulé roky. 

 

Po ukončení diskusie starostka poďakovala občanom a poslancom za účasť a zasadnutie OZ 

ukončila o 22:00. 

V Ovčiarsku dňa 4. 5. 2016 

Zapísal:  Ervín Schmieger 

Overovatelia: Juraj Čillík  ___________________ 

  Jozef Hasko  ___________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 


